

29 May 2025

٢٩ مايو ٢٠٢٥

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Attn: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer

Re: Notification from SHUAA Capital psc

Dear Sirs,

With reference to SHUAA Capital psc (the "Company")'s previous disclosures dated 30 August 2024 and 4 February 2025 regarding its intention to initiate legal proceedings in response to certain conduct by the former management, which contributed to the Company's losses, in order to safeguard its rights and protect the interests of its shareholders.

We would like to inform the esteemed shareholders that the Company has filed a legal claim before the competent judicial authorities against former executive managers. The claim seeks compensation of approximately AED 260 million for the damages sustained by the Company as a result of the alleged misconduct and violations committed by the defendants.

We will duly update our esteemed shareholders and the market on material developments in this regard.

Sincerely yours,

Islam Mahrous
Chief Compliance Officer



عنابة السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي

الموضوع: تنويه من شعاع كابيتال ش.م.ع

تحية طيبة وبعد .."

بالإشارة إلى الإفصاحات السابقة لشعاع كابيتال ش.م.ع ("الشركة") بتاريخ ٣٠ أغسطس ٢٠٢٤ و ٤ فبراير ٢٠٢٥ بشأن عزمه البدء في إتخاذ الإجراءات القانونية الالزمة لمواجهة بعض التصرفات التي قامت بها الإدارة السابقة، والتي ساهمت في الخسائر التي تكبدها الشركة، وذلك للحفاظ على حقوق الشركة وحماية مصالح مساهميها.

نود إعلام السادة المساهمين بأن الشركة قامت برفع دعوى قضائية أمام الجهات القضائية المختصة ضد مدرب تنفيذيين سابقين بالشركة للمطالبة بتعويضات تقدر بما يقارب ٢٦ مليون درهم إماراتي، وذلك عن الأضرار التي لحقت بالشركة نتيجة للأخطاء والانتهاكات المنسوبة إلى المدعي عليهم.

سوف سنقوم بإحاطة السوق والمساهمين علما بالتطورات الجوهرية في هذا الشأن.

وتفضلا بقبول فائق التحية والتقدير .."

إسلام محروس
المسؤول الرئيسي للافتتاح

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Islam Mahrous" followed by a date.

SHUAA Capital p.s.c.

Head Office: The H Hotel Dubai, Office Tower, Level 15, Office No. 1502

P.O. Box: 31045, Dubai, United Arab Emirates

Tel: +971 (4) 330-3600, Fax: +971 (4) 330-3550

E-mail & Website: info@shuaa.com, www.shuaa.com

A financial investment company licensed and regulated by the U.A.E. Securities and Commodities Authority under registration number 703036. Commercial License No. 200219

شعاع كابيتال ش.م.ع.
المكتب الرئيسي: فندق "ذا إنشن", برج المكاتب, الطابق 15, مكتب رقم 1502
ص.ب: ٣١٠٤٥، دبي، الإمارات العربية المتحدة
هاتف: +٩٧١ (٤) ٣٣٠ ٣٦٠٠، فاكس: +٩٧١ (٤) ٣٣٠ ٣٥٥٥
البريد والموقع الإلكتروني: www.shuaa.com, info@shuaa.com
شركة استثمار مالية مرخصة وخاصة لرقمية هيئة الأوراق المالية والسلع
رقم الترخيص: ٧٠٣٠٣٦، رخصة تجارية رقم 200219